
 

 

Motion till årsmötet med naturskyddsföreningen i Östergötland 2020 

 

Ibland måste man välja. 

Den dag vargen etablerar sig här kommer jag att sluta med fårhållning på min gård. Jag tycker alltför 

mycket om mina djur för att vilja se dem komma med tarmarna släpande efter sig. 

Att rovdjursavvisande stängsel vore lösningen är en myt. Även om jag finge bidrag och hjälp till 

uppsättningen (pengarna räcker till 2 % av alla stängsel) skulle det ändå innebära mycket mera 

arbete för underhåll. Hälften av gränserna för mina beten utgörs av sjö eller diken där jag nu inte 

behöver staket överhuvudtaget. Slåttervallar betas bara en del år och får då bara tillfälliga stängsel.  

Helt vargsäkra staket finns inte! 

Det är kreatursskötseln och mulbetningen som gett oss vår fantastiska biologiska mångfald. Den 

naturtyp det ger är på stark tillbakagång i Sverige. På så sätt utarmar etableringen av varg den 

variationsrika flora vi vill slå vakt om. 

Eftersom jag anser att SNF bör verka för biologisk mångfald och inte mot yrkar jag att 

SNF motverkar etableringen av varg. 

Åtvidaberg i december 2019 
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